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Informace z jednání Rady a P-FV 09/2021 v Praze
1.         Prezident FV p. Malík informoval Radu FV o proběhlých jednáních s vedením
společnosti ČD,a.s. V předešlém období proběhlo několik jednání, jejichž náplní byly
organizační změna u ČD, a.s.  od 1.7.2021, probíhající další dílčí organizační změny,
seznámení s nově obsazenými pozicemi vedoucích zaměstnanců na oblastních ředitelství
osobní dopravy, oblast informací v zaměstnaneckém portálu atd..

2.         Viceprezident FV p. Hevera požádal Radu FV o návrh kolektivních vyjednavačů pro
kolektivních vyjednávání u společností ČD, a.s. , ČDC, a.s. a SŽ. Rada FV navrhla a
odsouhlasila následující kolektivní vyjednavače (týmy):

ČD, a.s. hlavní vyjednavač: p. Malík Luboš, člen: p. p. Lopata Stanislav

ČDC, a.s. hlavní vyjednavač: p. Hevera Josef, členové: p. Nitsche David a p. Urbánek
Jaroslav

SŽ  hlavní vyjednavač: p. Kroupa Štefan, člen: p. Malík Luboš

3.         Člen P-FV p. Kroupa podal Radě FV informace ze Správy železnic. Dne 3.9.2021
došlo ze strany zaměstnavatele SŽ k předložení návrhu PKS SŽ na rok 2022. OC mají v
termínu do 24.9.2021 předložit protinávrh. Ten by měl být dohodnut všemi OC na
společném jednání dne 23.9.2021. Informace ze všech jednání jsou pravidelně vyvěšovány
na webových stránkách P-FV.

4.         Viceprezident FV p. Hevera podal Radě FV informace o jednání zástupců vedení
společnosti ČDC a OC. Došlo k projednávání IN ORz50-A-2021 za přítomnosti zástupců GŘ,
ředitelů PJ a OC. Dále se zúčastnil jednání u předsedy představenstva Ing.Toth, kde byla
prodiskutována zvýšená přesčasová práce, pomoc postiženým tornádem na Jižní Moravě,
realizace přeprav sutě atd..

5.         Viceprezident FV p. Hevera seznámil Radu FV se zněním IN Sociální dialog ve
společnosti ČDC IN ORz50-A-2021. Jednání Rady FV a P-FV se zúčastnili zástupci
zaměstnavatele O10 GŘ ČDC ředitelka O10 Mgr. Aneta Miklášová, vedoucí oddělení
personálního a mzdového Mgr. Pavla Kreischová a vedoucí oddělení personální strategie
Ing. Josef Kreische.

Ředitelka O10 Mgr. Miklášová představila svou historii pracovního poměru u ČDC, nově
vzniklé oddělení personální strategie jehož vedoucím byl jmenován Ing. Kreische (rozvoj v
oblasti personální, spolupráce se školami, personální strategie), informace k akci ,,dotazník
na benefity“ (průzkum proběhl v červenci a výsledky budou využity pro následné projekty),
IN Sociální dialog ve společnosti ČDC IN ORz50-A-2021 s platností od 1.8.2021 (stanovení
pravidel pro komunikaci mezi zaměstnavatelem a odbory na všech úrovních). Mgr.



Kreischová následně provedla prezentaci této  IN. 

6.         Viceprezident FV p. Hevera seznámil Radu FV se zněním návrhu IN ČDC PERs 48-
B-2021 ,,Jednotkové technologické časy“. V minulosti proběhly náměry vybraných činností a
v předloženém návrhu jsou zapracovány. OC mají zaslat připomínky do 22.9.2021.

 

              Nitsche David          

           Předseda Rady FV                      

                                                                                    


